



第十八届
18th Edition of the

法兰克福国际投资模拟仲裁庭 Frankfurt Investment Arbitration Moot Court 贸仲中国(内地)赛区预选赛 CIETAC Chinese (Mainland) National Rounds

广州 GUANGZHOU 2026.04

主办方 Organised by



承办方 Co-organised by



暂定比赛日程 Tentative Schedule

签到 Registration	2026/04/08
循环赛 General Rounds	2026/04/09-2026/04/10
淘汰赛 Semi-Finals	2026/04/11
决赛 Final	2026/04/12
地点 Location	中山大学法学院(广州校区东校园) School of Law, Sun Yat-sen University (East Campus, Guangzhou)

赞助机构(持续更新中) Sponsored by (Ongoing Update)

铂金赞助商 Platinum Sponsor



黄金赞助商 Gold Sponsor



支持机构(持续更新中) Supported by (Ongoing Update)



决赛评委团 Panel for the Final (in alphabetical order of Surname)



丁国荣博士 Dr James Ding, JP

香港特区政府律政司国际法律专员
Law Officer (International Law), Department of Justice, HKSAR
亚太经合组织经济委员会主席
Chair of APEC Economic Committee



Mr Robert Volterra

Volterra Fietta 律师事务所合伙人
Partner at Volterra Fietta
伦敦大学学院客座教授
Visiting Professor at University College London



Mr Friedrich Waechter

Aurelius Cotta 律师事务所律师
Associate at Aurelius Cotta

仲裁员招募 We Are Calling for Arbitrators

如果您 If you:

对国际投资仲裁模拟庭审充满热情并希望深入体验一流的国际投资仲裁模拟庭审赛事;
are passionate about international investment arbitration moot courts and wish to experience a first-class moot court competition;

具有三年及以上与国际仲裁、争议解决或相关法律实务相关的工作经验;

have at least three years of professional experience in international arbitration, dispute resolution, or other relevant legal practice;

可以熟练运用英文处理案件, 希望丰富国际仲裁体验;

have a good command of English and wish to enrich your international arbitration experience;

可以预留充足的时间勤勉履行评委职责。

are able to ensure sufficient time to diligently fulfill your duties as an Arbitrator.

我们诚挚地邀请您加入本次赛事担任仲裁员, 与来自全国各地的参赛队共同模拟庭审实战, 分享仲裁实践经验, 并与来自世界各地的专业人士交流互动!

Please join us in this Moot Court as an Arbitrator, to hear arguments by teams from across Chinese mainland, share your practical insights, and gather together with professionals from around the world.

若您有意担任仲裁员, 请扫描下方二维码报名!

If you are interested in taking up the role of an Arbitrator, please scan the QR code below to register!



WeChat



Google